
   
 
 
 
 
 

Der er håndmadder fra kl. 18:00 

 

Evt. afbud: Nina, Line kom til punkt 9, Lisbeth gik efter punkt 7. 
Dagsorden: 
   
1. Indledning til MR møde ved Lise 

 
Fællessang “Har Du Fyr”af Ole Bremnes, som er en af de nye sange i 
Højskolesangbogen.  
Hans Henrik akkompagnerede og fortalte lidt om sangens tilblivelse og indhold. 
 
Maria står for indledningen næste gang. 
 

   
2. Bemærkninger til og godkendelse af dagsordenen. 

 
Til forrige møde dukkede Lisbeth ikke op, hvilket vi ikke fik noteret. Derfor har 
Lisbeth heller ikke underskrevet referatet fra sidst. 
 

   
3. Massage ordning for medarbejderne 2026 
   Se bilag 1 

 
Ordningen fungerer fint og menighedsrådet anbefaler, at det fortsat er en mulighed for 
medarbejderne. 

  
4. Kirkesanger aflønnes af Ringe i stedet for Rolfsted: 

 
Problemstilling: Provstiet giver 15.000kr om året for at en kirkesanger kan medvirke ved 
demensgudtjenester på Åhaven og Tingager. Indtil nu har menighedsrådet i Rolfsted 
stået for udbetalingen af lønnen, men det ønsker det nye menighedsråd ikke. Vores 
kirkesanger stiller ingen krav ang. udbetalingen. Det må gerne udbetales på en gang og 
vores regnskabsfører har ingen problemer med at stå for udbetalingen. Anders og jeg 
foreslår derfor, vi overtager udbetalingen. 
 
Ringe overtager gerne udbetalingen til kirkesangeren, som står for demens 
gudstjenesterne på Tingager og Åhaven plejehjem.  
Der er tale om honorar løn. 
 

 

 
5. Vikar satser 

 
Efter den nye overenskomst kan der ikke udbetales løn til kirkesangere og 
organister for at stå til rådighed. 
Det er taksterne i overenskomsten, vi retter os efter. 
 

 

  
6. Indsamling til Folkekirkens Nødhjælp 9. marts  



 

 
Der er meget få indsamlere, Anders opfordrer til at medlemmerne af 
menighedsrådet deltager, hvis det er muligt. 
 

  
7. Budget 2026  
 Bilag kommer  

 
Ønsker for det kommende år. 
 
Pudset på kirketårnet er frostsprængt og falder ned i flager. Lige nu er området 
omkring tårnet afspærret. 
Flagerne skal snarest skrabes af. 
Det er provstiet, der har overtaget kalkningen af kirkerne. 
Allan tager kontakt til kalkningsudvalget. 
 
Søjlerne v. sognegården er måske rådne i bunden og kræver et nærmere eftersyn. 
Allan tager kontakt til fagperson og får udarbejdet en handleplan. 
 
Aktivitetsudvalget ønsker 12000 kroner mere, så vi kan få trompet til alle 
konfirmationer. 
 
Infoskærmen ved indkørslen til byen kan bruges til at reklamere for aktiviteter. 
Udvalget søger et beløb, så denne mulighed kan afprøves. 
 
Et ønske om at vi afsætter 16000 kr til en sogneanalyse. 

  
8. Kirkeblad og kommunikationsudvalg 

 
Marianne er formand for udvalget. 
 
Udvalget har et ønske om, at der udarbejdes en strategi for kommunikation i 
sognet.  
Et kommunikationsudvalg vil kunne arbejde med de forskellige muligheder, der er  
for at dele informationer om de aktiviteter, der foregår omkring kirken. 
 
Menighedsrådet støtter oprettelsen af et kommunikationsudvalg, som kommer til 
at bestå af Karen, Jytte, Lene, Line og Marianne. 
  
 

 

 
9. Orienteringssager: 

● Fra formanden 
 
Nej til 30 års fødselsdag i kirketårnet. Noget med en post på et byløb. 
Invitation til: Temaaften om grøn omstilling, Generalforsamling i Mit 
Midtfyn, Indsamling d. 9. marts til Folkekirkens Nødhjælp, Budgetsamråd 
11. marts. 

● Fra præsterne 
 

 



 

Karen er i kontakt med kommunen omkring spejdernes overnatning i 
kirken. 
 
Line har lavet en folder, hvor man kan læse om reglerne for fotografering i 
kirken. 

 
 

● Fra udvalgene  
Kirkegårdsudvalget har mødtes, og Allan er formand. 
Udvalget fik en orientering om planerne for kirkegården, og fik udleveret 
en fin mappe med materialer. Til slut fik udvalget en grundig rundvisning 
på kirkegården. 
Fremadrettet vil der komme små navneskilte på træerne. 
 
Præstegårdsudvalget. Allan er formand. Forskellige små projekter der er 
planlagt udført i 2025 er igangsat. På sigt skal der skiftes vinduer i 
præstegården. 
 
Regnskabsudvalget. 
Der arbejdes på at få oprettet MobilPay. 
 
Aktivitetsudvalget. Marianne Rasmussen er formand. Opfordring til at 
komme til arrangementet på mandag kl. 18.00 med pigekoret og Bragr. 
Jytte orienterede om kommende aktiviteter. 
 

 
● Fra kontaktpersonen 

Ingen meddelelser. 
 

● Fra kassereren 
Ingen meddelelser. 

             
            Fra kirkeværgen:  
           Se under ønsker. 

 
10. Opfølgning på tidligere beslutninger 

 
Intet yderligere. 

 

 
 
11.  Eventuelt. 

 
Påskeæggejagt.  
Der placeres 2 æg på kirkegården. Et ved sognegården og et ved springvandet på 
kirkepladsen. 
Den 12. april, hvor skattejagten indvies, guider Pia Schmidt. 
 
Der er et ønske om, at vi sætter sognerapporten på dagsordenen på et tidspunkt. 
 
Menighedsrådet har sagt nej til arrangement i kirken, hvor der skulle indgå hunde. 
 

 



 
 
Underskrift:  
 
 

…………………………. 
Line Toft Larsen Haar 

………………………….. 
Allan Selmar Osther 

…………………………. 
Bente Lützen 

…………………………. 
Lisbeth Skøtt Tobiesen 

………………………….. 
Nina Stentebjerg-Hansen 

………………………….. 
Amalaa Inge Lærke Kromand 

………………………….. 
Marianne Eichertz 

……………………………. 
Anders Christian Vesterager Lind 

………………………….. 
Jytte Elisabeth Risager 

………………………….. 
Karen Blauenfeldt Dam 
 

……………………………. 
Lene Kjær Andersen 

………………………….. 
Hanne Hansen 

………………………….. 
Lise Charlotte Pedersen 

………………………….. 
Maria Slotsager 
 

 

 
 

 

 
12. Lukket møde  
   
 
   
 
 
 
   
 Næste møde 26. marts2025 

Kirkekaffe den 23. februar 2025: Line og Jytte 
                                                                            Kirkekaffe den  30 marts 2025   Alan  


